
 

 

 

            

20. september 2020 

 

 

Jeg sidder og læser følgende artikel om “flydende el” 
https://www.circlek.dk/erhverv/gr%C3%B8n-r%C3%A5dgivning/hvad-er-flydende-el Og 

kommer dermed til at tænke på om ikke man også skal tænke i de baner fremfor bare 

elbiler. Hvis vi alt for hurtigt tvinger danskerne til at vælge elbiler vil mange jo vælge at få 

opsat ladestik derhjemme som jo medfører at vores nuværende elnet vil bryde sammen, 

det er slet ikke dimensioneret til at trække så meget strøm frem tul alle bebyggelser. 
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